

شركة الحديثة لصناعة الأدوية البيطرية و المبيدات الزراعية

The Modern Company for Veterinary Medicines & Agricultural Pesticides Industries

Oxyleen







Cow C







7

Aerosol For The Treatment and Prevention of Topical Infections

INDICATIONS:

For the treatment and control of foot rot, digital dermatitis, udder tears, lips and all skin infections, burns, post-surgical infections, and excoriations caused by oxytetracycline sensitive organisms in all large animals' species.

DOSAGE AND ADMINISTRATION:

For topical use only.

Shake well before use.

Remove any dead tissue, dry secretions or dirt from the infected site.

Spray the product into the affected area (for 3–5 seconds), at a distance of 15–20 cm until an even distribution of the dye is obtained.

Treatment should be repeated weekly when necessary.

Wash spray button with water in case of blockage.

COMPOSITION:

Each container contain:

Oxytetracycline Hydrochloride 5 gm

WITHDRAWAL PERIOD:

None.



200 ml



(below 30°C)



شركة الحديثة لصناعة الأدوية البيطرية و المبيدات الزراعية

The Modern Company for Veterinary Medicines & Agricultural Pesticides Industries

اه کسیلین













Lamb

Horse



بخاخ لعلاج والسيطرة على الالتهابات الموضعية

التركيبة:

كل عبوة تحتوى على: أوكسي تتراساًيكلين هيدروكلورايد ٥جم

فترة السحب:

لا يوجد



۰ ۲۰ مل



(أقل من ٣٠ درجة مئوية)

الخواص العلاجية والاستطبابات:

لعلاج والتقليل من تعفن الظلف، والتهاب الجلد مابين الأظلاف، وتشقق الضرع، والشفاه، وجميع إصابات الجلد، والحروق، والالتهابات بعد العمليات الجراحية، والتسلخات الناتجة عن الجراثيم الحساسة للأوكسي تتراسايكلين في جميع أنواع الحبو انات الكبيرة.

الجرعات وطريقة الاستعمال:

للاستعمال الخارجي فقط. يرج جيدًا قبل الاستعمال.

يجب إزالة الأنسجة الميتة والإفرازات الجافة أو الأوساخ من منطقة الإصابة. يتم رش المنتج على المنطقة المصابة لمدة (3-5 ثواني) من مسافة 15-20 سم لضمان توزيع متساوي للصبغة.

> يمكن تكر ار العلاج أسبو عيًا عند الحاجة. غسل زر الرش بالماء في حال الانسداد.